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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2014/15:473 Nätlangare

Alla som talat med narkotikapoliser, fältassistenter, socialsekreterare och 
ungdomar kan berätta att det nu sker en liberalisering i synen på narkotika, 
framför allt vad gäller cannabis och kokain. Detta sker i kombination med att 
allt större del av narkotikahandeln flyttat ut på nätet, där handeln växer 
explosionsartat. Kokain, heroin, amfetamin, cannabis – allt går att köpa på nätet 
med ett klick och levereras hem med posten. Detta gör att vi har en allvarlig 
situation att hantera. Expressens granskning av nätlangningen av narkotika och 
alkohol till barn visar en skrämmande bild av vad som just nu pågår. Samtidigt 
finns enligt uppgifter från polisen bara två poliser i hela Sverige som jobbar 
med narkotikalangningen på nätet.

Min fråga till statsrådet är:

 

Avser statsrådet och regeringen att vidta några åtgärder?

………………………………………

Hans Hoff (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-04-29
Besvaras senast
2015-05-06 kl. 12.00


